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              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  29.05.2020, ora 1400, în ședință 
ordinară în conformitate cu art. 133 alin 1  din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, la sediul Primăriei 
comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.  
              La apelul nominal efectuat ,  se constată că sunt prezenți 9 consilieri locali, din totalul de 11 consilieri 
locali, absenți fiind dl. Ivas (încetat mandatul) și dl. Frumuzache ( încetat mandatul). 
              Participă la ședință d-na contabil Olaru Vasilica. 
              Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, ședința 
este legal constituită.   
              Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară și se aprobă  în unanimitate de voturi. 
              Președintele de ședință prezintă ordinea de zi .  
              D-na secretar – aduce la cunoștința consilierilor locali că, în luna aprilie 2020 ,a avut loc la Primăria 
comunei Cicani un control de audit public intern , care a constatat că trebue implementate niște măsuri , printre 
care:  reprezentarea grafică a structurii organizatorice , având ca obiectiv punerea în evidență a componentelor : 
funcții , compartimente , niveluri ierarhice , relații organizaționale , adică modificarea organigramei aparatului de 
specialitate al primarului,  analiza actului de organizare  și funcționare a organizației , analiza regulamentului de 
organizare și funcționare elaborat , adică analiza Regulamentului de organizare și funcționare a aparatului de 
specialitate al primarului , iar d-na Prodan Paula , asistent social aduce la cunoștința Consiliului local că este 
necesară implementarea proiectului  „ Dezvoltarea sistemului de asistență socială și combaterea sărăciei și a 
excluziunii sociale “ cod SMIS 126924, fapt pentru care, în conformitate cu OUG 57/2019 Codul administrativ , 
se propune inițierea , dezbaterea și aprobarea în ședința Consiliului local a încă trei proiecte de hotărâre având ca 
obiect modificarea organigramei aparatului de specialitate al primarului, aprobarea Regulamentului de organizare 
și funcționare a aparatului de specialitate al primarului  și implementarea proiectului  „ Dezvoltarea sistemului de 
asistență 2020 ocială și combaterea sărăciei și a excluziunii sociale “ cod SMIS 126924, pe lângă cele 5 proiecte 
de hotărâri , adică .suplimentarea ordinei de zi, ( întrucât două din  proiectele de hotărâre au termen de îndeplinire 
29.05. 2020),  se supune la vot , dar consilierii locali nu sunt de acord cu supimentarea ordinei de zi cu cele 3 
proiecte de hotărâre menționate anterior ,   fiind supusă la vot și aprobând  în unanimitate de voturi numai ordinea 
de zi stabilită prin convocarea nr. 2416/25.05..2020.                  
            Inițiatorul, dl. primar, prezintă primul proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a 
proiectului tehnic privind obiectivul de investiții “Cișmele stradale în localitatea Ciocani, comuna 
Ciocani“ , în valoare de 280.000 lei cu TVA și  referatul de aprobare . 
              D-na contabil Olaru Vasilica prezintă raportul contabil nr. 2294/19.05.2020. 
              Dl. Lăzărescu – aveți voie să folosiți puțul de la grădiniță? 
              Dl. primar-  nu afectăm în nici un fel necesarul de apă al grădiniței , nici puțul , nici pompa , 
noi folosim doar surplusul de apă care curge în stradă în permanență; știți foarte bine acest lucru , deci 
nu afectăm în nici un fel apa , care este oportun și necesar la grădiniță. 
              Dl. primar- se duce în gîrlă , la vale , curge non-stop. 
              Dl. Lăzărescu – o să se cheltuiască banii exact cum s-au cheltuit banii la Crâng, degeaba . 
              Dl. primar- dacă va fi degeaba și acei oameni vor considera că va fi degeaba atunci să fie 
degeaba . 
              Dl. Lăzărescu- dacă tot aveți un proiect , proiectul cu apă în Ciocani . 
              Dl. primar- tu știi de un asemenea proiect în Ciocani? 



              Dl. Lăzărescu- d-voastră spuneați . 
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              Dl. primar- când o să fie Dorinele , dar când o să fie poate , oamenii aceia o să care apa cu 
gălețile , să spună dl. Bîgu. 
              D-na secretar- am și eu de prezentat un punct de vedere , eu noi voi semna acest proiect de 
hotărâre de legalitate , am și o adresă , voi spune și motivele legale , proiectul de hotărâre nu este legal, 
am făcut o adresă la proiectant, la SC CIVIL PROIECT SRL , firma care a întocmit documentația 
tehnico-economică la grădiniță , am făcut o adresă , ne-a comunicat ieri răspunsul, 28.05.2020 și am 
solicitat dacă puțul forat poate fi folosit pentru alimentarea cu apă prin construirea de cișmele stradale pe 
strada 18 , pe o lungime de 1000 ml , dacă acel puț forat , care a fost construit de firma SC Ambient 
SRL și care a fost printr-un obiectiv de investiții , aprobat cu bani de la bugetul de stat și bugetul local , 
iar puțul forat a fost făcut pentru alimentarea cu apă a grădiniței și am întrebat firma dacă este legal , 
dacă este posibil să se folosească acest puț forat pentru construirea de cișmele stradale pentru locuitorii 
de pe strada 18 și ne-a comunicat adresa nr. 436/28.05.2020 SC Civil Proiect SRL , care spune că, în 
data de 28.05.2020 , obiectivul  „Continuare lucrări grăiniță cu program normal 3 săli de grupă în sat 
Ciocani, comuna Ciocani „ nu are închisă recepția la terminarea lucrărilor , motiv pentru care nu se 
poate interveni cu un alt obiectiv  de investiții peste lucrările cuprinse la obiectivul menționat . Orice alt 
obiectiv de investiții nu poate fi realizat decât după realizarea recepției la terminarea lucrărilor, după 
expirarea perioadei de garanție și cu respectarea HG nr. 907/2016.  
               Hotărârea de Guvern nr. 907/2016 prevede întocmirea unei documentații tehnico-economice , 
care începe cu nota conceptuală, temă de proiectare , studiu de fezabilitate , indicatori tehnico-
economici , autorizație de construire, proiect tehnic , ultima fază este proiectul tehnic de execuție , 
documentație pe care dl. primar n-a prezentat-o . Am dat telefon și la MLPDA, fiind un proiect de 
investiții realizat în cadrul MLPDA( fost MDRAP) , cu bani și de la bugetul de stat , care va fi 
monitorizat de Minister și în plus cu bani de la bugetul local , și ne-a spus că nici măcar nu ne putem 
atinge de acel puț forat , avem un punct de vedere telefonic, am făcut și o adresă , eu am făcut referate 
către Instituția Prefectului Vaslui , eu nu voi semna de legalitate acest proiect de hotărâre , am făcut 2 
referate pe care le-am comunicat d-lui primar , nu le-a luat în considerare. 
               Dl. președinte de ședință – care consilier local este de acord este , care nu , nu. 
               D-na secretar- nu avem voie să folosim acel puț forat , dacă vreți vă dau convorbirea telefonică 
cu doamna de la MLPDA de ieri  , vreți să o ascultați? 
               Președintele de ședință – ia să vedem care este de acord ?  
               D-na secretar- vreți să  ascultați convorbirea telefonică, o să primim și în scris răspuns. 
               Dl. Lăzărescu- să nu fim noi trași la răspundere din cauza asta. 
               Dl. Dobrin – dacă aude cineva că noi nu vrem să ducem apă la oameni ! 
               Președintele de ședință – cum să nu punem apă la oameni. 
               D-na contabil- eu l-am sunat pe dl. de la  Civil Proiect și i-am explicat cum stă situația și el  
ne-a spus că atâta timp cât nu ne legăm de investiția de bază , în așa fel încât să nu afecteze apa de la 
grădiniță, nu-i nici o problemă. 
               Dl. Budeanu prezintă avizul comisiei de specialitate  de aprobare a proiectului de hotărâre .    
               Supus la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general și a proiectului tehnic 
privind obiectivul de investiții “Cișmele stradale în localitatea Ciocani, comuna Ciocani“ , în valoare de 
280.000 lei cu TVA se adoptă  cu 8 voturi pentru și o abținere (dl.Lăzărescu se abține de la vot). 

               Președintele de ședință prezintă cel de-al doilea proiect de hotărâre privind aprobarea achiziției 
de refuz de ciur în cantitate de 1260 tone și 320 tone nisip ,necesare pentru repararea străzilor nr. 3 și nr. 
4 din sat Crâng , comuna Ciocani pe o lungime de 350 ml  și a drumului nr. 2185 cu o lungime de 850 
ml  și  referatul de aprobare .                



               Dl. Budeanu – unde puneți refuzul de ciur domnule primar ? 
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               Dl. Năstase – la Crâng. 
               Dl. primar- de la asfalt , unde se termină asfaltul până la Codreni , pe vale și de la cimitir pînă 
mai la vale. Avem schiță făcută de dl. Turcu , avem poze . 
               Dl. Budeanu- de câți bani ? 
               D-na secretar- d-na contabil prezentați raportul. Știți că nu mai sunteți contabil din data de 
21.05.2020 . 
               D-na Olaru – da eu nu știu d-nă , aduceți-mi documentul. 
               D-na secretar- din 21.05.2020 nu mai sunteți contabil ,conform dispoziției nr. 118/21.05.2020 
nu mai sunteți contabil conform controlului de la audit intern , nu mai aveți voie să fiți contabil . 
               D-na Olaru- pentru ce m-ați mai chemat aici , ca să dau cu subsemnatul? 
               D-na secretar- nu v-a  chemat nimeni , ați venit singură. 
               D-na Olaru- dacă sunteți așa deranjată de prezența mea ieșiți din ședință . La ședință poate 
participa oricine. 
               Dna secretar- vă rog să prezentați raportul la proiectul de hotărâre . 
               D-na Olaru – vă rog să fiți civilizată. 
               D-na secretar- mă invită să ies afară  și tot eu să fiu civilizată. 
               D-na Olaru- mă lăsați să citesc? 
               D-na secretar- faceți cum vreți. 
               D-na Olaru -   mă lăsați să citesc? 
               D-na secretar- da , citiți raportul. 
               D-na Olaru – acum achiziționăm doar de 50.000 lei , am solicitat aprobarea pentru întreaga 
cantitate de 1260 tone refuz de ciur și 320 tone nisip. 
               D-na Olaru, conform adresei care mi-a făcut-o d-na secretar , pe care i-a dat-o d-lui primar și 
care dl. prmar mi-a dat-o mie , spune să vă prezint contractele, facturile , eu n-am cum să facturez sau să 
faci un contract pe balast , pînă nu aprobă Consiliul local . 
               D-na secretar- aveți aprobat în bugetul local bani pentru piatră , pentru refuz de ciur? 
               Dna Olaru- am 50.000 lei pentru bunuri și servicii. 
               D-na secretar- dacă nu aveți toți banii în bugetul local  puteți achiziționa întreaga cantitate? 
               D-na Olaru- da, pot, pentru că am specificat că diferența se va plăti la următoarea rectificare. 
               D-na secretar- conform legii nu puteți. 
               D-na Olaru- lăsați să hotărască Consiliul local. 
               D-na secretar – conform legii nu puteți cumpăra decât cu ce bani sunt aprobați în bugetul local  
               Nu puteți  cumpăra decât cu ce bani aveți , puteți să faceți o hotărâre ulterioară pentru diferența 
de  refuz de ciur și nisip. 
               D-na secretar- nu puteți cumpăra decât de câți bani aveți în buget. 
               Dl. primar- domnule președinte supuneți spre aprobare proiectul de hotărâre. 
               Președintele de ședință- cine-i pentru? 
               D-na Giușcă – noi aprobăm proiectul nr. 2 , îl interesează pe dl. primar dacă are bani sau nu are 
bani . 
               Dl. Năstase- dacă el pune banii din buzunar și ia restul , ce treabă avem noi?  
               Președintele de ședință- cine-i pentru? 
               D-na Giușcă -  noi aprobăm proiectul și-l privește pe dl. primar câți bani are și câți nu , noi 
aprobăm proiectul în totalitate. 
              Dl. Budeanu prezintă avizul comisiei de specialitate  de aprobare a proiectului de hotărâre .  



              Supus la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea achiziției de refuz de ciur în cantitate de 1260 
tone și 320 tone nisip ,necesare pentru repararea străzilor nr. 3 și nr. 4 din sat Crâng , comuna Ciocani pe  
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o lungime de 350 ml  și a drumului nr. 2185 cu o lungime de 850 ml   se adoptă în unanimitate de 
voturi. 
              Președintele de ședință prezintă cel de-al treilea proiect de hotărâre privind rectificarea 
bugetului local al comunei Ciocani , luna mai 2020 , referatul de aprobare. 
              D-na contabil Olaru- prezintă raportul contabil nr. 2298/ 19.05.2020. 
              Dl. Budeanu- am văzut că la combustibil se diminuează cu 7000 lei , apoi se majorează cu 3000 lei. 
              D-na Olaru-  da, dar e combustibilul de la școală , ținând cont că microbuzul școlar nu mai funcționează , 
am luat de acolo și am dus unde avem necesar . 
              D-na Olaru- avem și anexa 3. 
              Dl. Budeanu-  auditul financiar ce este ? 
              D-na Olaru- avem firma de audit  care ne face auditarea , suntem obligați , conform dispozițiilor Curții 
de Conturi  și a legislației să avem firmă de audit , care să ne facă auditrea și ni l-a făcut. 
              Dl. Budeanu- - dle primar , dar cu șanțurile astea ce faceți ? 
              Dl. primar- săptămâna viitoare cred că vin și continuă. 
              Dl. Budeanu- cine, tot Lemaconsul ? 
              Dl. primar- este lucrarea lor , ce nu fac ei nu-i treaba noastră , cred că o să ne prezinte un contract de 
subcontractare , dacă nu ei sunt obligați să termine , având în vedere că 2 luni a fost pandemia și starea de alertă , 
situație care a fost creată de coronavirus și n-au lucrat oamenii 3 luni , n-aveau unde să-i cazeze , care au fost  de 
aici au venit , cei de la Galați n-au venit.    
              D-na Giușcă prezintă avizul comisiei de specialitate de aprobare a proiectului de hotărâre.. 

              Supus la vot proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local al comunei Ciocani , luna mai 
2020, se adoptă în unanimitate de voturi. 
               Președintele de ședință prezintă cel de-al patrulea proiect de hotărâre privind desemnarea 
domnului primar Călin Gheorghe pentru a semna contracte de servicii de consultanță juridică și 
reprezentare a unității administrativ –teritoriale Comuna Ciocani, a Consiliului local al comunei Ciocani 
precum și ale Instituției Primarului comunei Ciocani , în litigiile generate de controalele Curții de 
Conturi , de derularea proiectelor finanțate din fonduri europene sau în legătură cu modul de finanțare , 
implementare și derularea acestora , achiziții publice , aplicarea legilor de restituire  ( legea 10/2001 și 
legile fondului funciar, cu modificările și completările aferente) , dosarele în pretenții și despăgubiri , 
acțiunile în contencios administrativ și fiscal, de dreptul muncii, de drept societar, dreptul afacerilor , 
litigii cu funcționarii publici , litigiile născute din executarea sau neexecutarea contractelor civile sau/și 
administrative , pentru desființarea contractelor sau a actelor juridice patrimoniale sau nepatrimoniale , 
precum și pentru orice alte cereri și litigii de natură civilă și administrativă evaluabile sau neevaluabile 
în bani pentru care conducătorul instituțiilor va considera necesară asistența juridică calificată și 
reprezentarea de către avocat , indiferent dacă instituțiile publice au calitatea de reclamant sau de pârât 
în litigiile respective , cu Cabinet Avocat Ciomaga Alexandra –Raluca , cu sediul social în Iași , str. 
Aleea Domenii nr. 1-29-31, ap. 2 , demisol, județul Iași , CIF 23261854 , referatul de aprobare și 
raportul nr. 2302/19.05.2020. 
             Dl. Budeanu- dar nu aveam avocat , parcă aveam unul. 
             Dl. Lăzărescu- l-ați schimbat , ce-ați făcut ? Era altcineva.  
             Dl. primar- nu , nu l-am schimbat , haideți să vă spun despre ce este vorba. D-na Suditu este 
avocat pe Bârlad și Vaslui , ca s-o plătesc de la Vaslui la Iași , trebuie să-i plătesc diurna , să-i plătesc 
transportul , o să avem contract , nu o să avem contract , o să avem un avocat care să ne reprezinte strict 
pe Curtea de Apel. 



             Dar nu pot să fac contract cu nici o Casă de avocatură dacă nu am acordul Consiliului local 
prima dată. 
             Dacă eu închei contract cu un avocat , vin cu el în Consiliul local și-mi spui domnule dar de ce 
ai făcut așa , că nu se face așa. 
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             Dl. Lăzărescu- și aveți procese, nu aveți, banii unde se duc?  
             Dl. primar- nu ai înțeles , nu faci  contract , doar dacă-i necesar atât. 
             D-na Giușcă- numai în cazul în care există proces.. 
             Dl. primar- atât, deci nu angajăm un om lunar ca să înțelegeți. Când ai proces atunci stabilești 
onorariul în funcție de gravitatea procesului . 
             D-na Giușcă prezintă avizul comisiei de specialitate de aprobare a proiectului de hotărâre. 
             D-na secretar – vreau să vă aduc aminte că în 2017 s-a mai dat o hotărâre prin care a fost împuternicită  
d-na avocat Suditu Rozica să ne reprezinte , în hotărâre am menționat reprezentarea UAT Ciocani de cătrre d-na 
avocat Suditu în procesele aflate pe rol  cu SC Consint SRL și cu Spitalul de Adulți Bârlad . 
             Am avut o discuție cu dl. primar și i-am spus că ar fi bine ca în hotărârea de Consiliu local să precizăm în 
ce proces , cu cine să ne reprezinte d-na avocat Ciomaga Alexandra , dl. primar a spus că nu-i de acord , să fie la 
general prinsă reprezentarea. 
             Dl. primar- eu nu am de unde să știu cu cine se judecă Primăria  sau primarul mâine , la anul sau eu știu 
alt primar care va veni . 
              D-na Olaru- vreau să le spun d-lor consilieri că atunci când am avut-o pe d-na Suditu , noi făcusem deja 
contract cu d-na Suditu, total ilegal, noi trebuia să facem întâi aprobarea în Consiliu local și după aia să facem 
contractul și nu vrem să pățim acelașii lucru. 
             Întâi se aprobă ca primarul să poată încheia contracte cu o firmă de avocatură și după aia încheiem 
contractul. 
              D-na secretar- eu aș vrea ca în următoarele ședințe de Consiliu local să aducă dl. primar contractele de 
asistență juridică , cu cine le va încheia dl. primar, să știe și Consiliul local câți bani , ce procese vor fi . V-a 
prezentat vreun contract de asistență juridică până acum? 
             În 2017 problema a ridicat-o dl. Frumuzache și dl. Ivas, care au spus să menționăm în hotărârea de 
Consiliu local în ce procese , cu cine să ne asiste d-na avocat( Dna Suditu). 
              Dl. Lăzărescu- cîte procese ați avut pînă acum? 
              Dl. primar- toate le-am cîștigat . 
              Dl. Lăzărescu- le-ați cîștigat , dar nu știu , către Consiliul local n-ați spus , n-ați venit , nu ne-ați informat 
și pe noi . 
              Dl. Năstase- uite a spus acum dna secretar cu  cine am avut proces, nu? 
              D-na secretar- n-am spus eu, dl. primar trebuie să spună , că dumnealui semnează contracele. 
              Dl. Lăzărescu- ar trebui să anunțați și Consiliul local. 
              D-na Olaru – păi dacă-i hotărârea dată , cică cu cine, când . 
              Dl. Lăzărescu- păi e hotărîre dată dar mă refer de acum încolo Pînă acum n-a spus nimeni nimic.  
              Dacă mă întreabă cineva eu n-am habar , credeți-mă. 

              Supus la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea domnului primar Călin Gheorghe pentru a 
semna contracte de servicii de consultanță juridică și reprezentare a unității administrativ –teritoriale 
Comuna Ciocani, a Consiliului local al comunei Ciocani precum și ale Instituției Primarului comunei 
Ciocani , în litigiile generate de controalele Curții de Conturi , de derularea proiectelor finanțate din 
fonduri europene sau în legătură cu modul de finanțare , implementare și derularea acestora , achiziții 
publice , aplicarea legilor de restituire  ( legea 10/2001 și legile fondului funciar, cu modificările și 
completările aferente) , dosarele în pretenții și despăgubiri , acțiunile în contencios administrativ și 
fiscal, de dreptul muncii, de drept societar, dreptul afacerilor , litigii cu funcționarii publici , litigiile 
născute din executarea sau neexecutarea contractelor civile sau/și administrative , pentru desființarea 
contractelor sau a actelor juridice patrimoniale sau nepatrimoniale , precum și pentru orice alte cereri și 
litigii de natură civilă și administrativă evaluabile sau neevaluabile în bani pentru care conducătorul 



instituțiilor va considera necesară asistența juridică calificată și reprezentarea de către avocat , indiferent 
dacă instituțiile publice au calitatea de reclamant sau de pârât în litigiile respective , cu Cabinet Avocat 
Ciomaga Alexandra –Raluca , cu sediul social în Iași , str. Aleea Domenii nr. 1-29-31, ap. 2 , demisol, 
județul Iași , CIF 23261854   se adoptă în unanimitate de voturi. 
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              Președintele de ședință prezintă ultimul  proiect de hotărâre privind completarea   programului  
achiziţiilor publice pentru anul 2020 ,referatul de aprobare.  
             Se prezintă raportul compartimentului achiziții publice. 
              Dl. Lăzărescu- despre ce este vorba? 
              D-na secretar- este vorba despre completarea planului de achiziții publice cu refuzul de ciur , au 
fost prinși  35.000 lei  prima dată în planul de achiziții. 
              D-na Giușcă prezintă avizul comisiei de specialitate de aprobare a proiectului de hotărâre. 

               Supus la vot proiectul de hotărâre privind completarea   programului  achiziţiilor publice pentru 
anul 2020 se adoptă în unanimitate de voturi.            
                Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
 
                   Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                 Năstase Claudiu-Laurențiu                                                                   Abaza Iosefina       
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


